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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft 
over milieuperrons (nr. 2021-36418). 
 
 
Vraag 1: 
Kunnen de afvalbakken van een productcode worden voorzien, zodat alleen de inwoner hier zijn of 

haar afval kwijt kan en wat niet thuis hoort in de afvalbak geweigerd wordt? Wat zou dat kosten? 

 
Antwoord 1: 
Met productcodes aannemen/weigeren van aangeboden afval (vergelijkbaar met etiketterings-
automaten voor statiegeldflessen in supermarkten) kan op milieuperrons niet gewerkt worden. Dat is 
- nog los van de hoge kosten - gezien de soorten afval en de veelheid aan producten niet mogelijk, 
denk bv. aan oud papier en karton dat op milieuperrons aangeboden kan worden.  
Alleen aanbod mogelijk maken voor eigen inwoners zou in theorie kunnen door alle (ruim 400) 
ondergrondse containers op milieuperrons te voorzien van een toegangssysteem dat werkt op de 
gemeentelijke milieupas. Maar dat zou erg duur worden. En daarmee voorkom je niet dat ook niet-
inwoners afval aanbieden (bv. via lenen van een pasje kunnen buiten Maastricht wonende 
familieleden/kennissen gebruik maken van het toegangssysteem). 
 
 
Vraag 2: 
Kunnen mensen in de uitkering, of vrijwilligers, niet ingezet worden om de milieuperrons te bewaken 

en te onderhouden, zoals vroeger door de MTB werd gedaan?  

 
Antwoord 2: 
Qua bewaking is dat een onmogelijke opgave. We hebben 56 milieuperrons die dan 24/7 bemensd 
zouden moeten worden. 
Qua onderhoud (opruimen bijplaatsingen en schoonmaken milieuperrons) was er in het verleden 
inzet van MTB-medewerkers. Sinds een aantal jaren geleden voeren eigen medewerkers van 
Stadsbeheer deze taak uit, waarbij het opruimen/schoonmaken geïntensiveerd is (alle milieuperrons 
worden minimaal 1 x per dag opgeruimd/schoongemaakt). 
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Vraag 3: 
Kunnen de milieuperrons ’s avonds na een bepaalde tijd afgesloten worden, zodat ’s nachts niet 

meer gedumpt wordt?  

 
Antwoord 3: 
Veel milieuperrons zijn, als onderdeel van de openbare ruimte, zonder fysieke hindernis toegankelijk. 
Het is niet wenselijk en ook op veel locaties niet haalbaar om de milieuperrons met hoge stevige 
kooihekwerken hermetisch af te sluiten en deze met personele inzet elke morgen te openen en elke 
avond te sluiten. Overigens zou een dergelijke afsluiting ons inziens ook niet leiden tot minder dump 
(dan zet men het afval waarschijnlijk tegen het hekwerk aan). 
 
 
Vraag 4: 
Is het goedkoper om het afval weer aan huis op te halen dan het onderhoud van al die milieuperrons 

voort te zetten. Wat zijn de voor- en nadelen om het afval weer op te halen? 

 
Antwoord 4: 
Het stoppen met milieuperrons en het in plaats daarvan huis aan huis inzamelen van frequent 
voorkomende recyclebare fracties die nu op milieuperrons aangeboden worden (glas, papier en 
karton, plastic verpakkingen, blik en drankenkartons, luiers en incontinentiemateriaal) is – beleids-
matig, logistiek en kostentechnisch - een ingrijpend voorstel. Het gaat te ver om daar nu, zonder 
diepgaand onderzoek, uitspraken over te doen.  
In de raadsvergadering van 12 januari jl. hebben diverse raadsfracties aangegeven in de nieuwe 
raadsperiode behoefte te hebben aan nieuwe (afwegings)kaders voor het gemeentelijke afvalbeleid 
en het daaraan gekoppeld inzamelsysteem. Het is verstandig dit soort vragen over 
inzamelmethodiek mee te nemen bij de komende discussie daarover. 
 
 

Ik ga er vanuit uw vragen hiermee afdoende te hebben beantwoord. 

 

 


